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  PROTOKÓŁ  Nr XV/ 2012  

z przebiegu XV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
z dnia 26 stycznia 2012 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza, Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała, 
Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu 
Miejskiego w Zbąszynku, dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, 
przedstawicieli mediów oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XV sesji Rady 
Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 12 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Nieobecni: 
Bogusław Jędrasiak 
Stanisław Kochanek 
Maciej Szulc 
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnej Agnieszki Budych (wyraziła zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radn ą Agnieszk ę Budych  funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej 
sesji Rady - głosowało 12 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady została radna Agnieszka Budy ch. 

Do pkt.3.  
Przyjęcie porz ądku obrad 

 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 
1.   Otwarcie sesji 
2.   Wybór Sekretarza obrad 
3.   Przyjęcie porządku obrad 
4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.   Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.   Interpelacje i zapytania 
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8.   Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek obowiązującej do  
      końca 2020 roku, w tym informacja z wykonania wydatków majątkowych  za 2011 r. 
9.   Podjęcie uchwał: 

a.  w sprawie zmian uchwały budŜetowej Gminy Zbąszynek na 2012 rok (projekt nr 1) 
b.  w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  

(projekt nr 2) 
c.  w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  

(projekt nr 3) 
d.  w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  

(projekt nr 4) 
e.  w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy na nieruchomość 

gruntową, stanowiącą własność Gminy Zbąszynek (projekt nr 5)  
10. Odpowiedzi na interpelacje 
11. Oświadczenia i wolne wnioski 
12. Zakończenie obrad 
 
Porządek sesji po zmianie przyj ęto jednogło śnie.  

 
Do pkt. 4  
 
 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.11 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
 
Na salę obrad przybył radny Maciej Szulc. 
Aktualna liczba bior ących udział w obradach sesji-13 radnych. 
 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 29 grudnia 2011 r.   
do 25 stycznia 2012 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania  
 
Radna Halina Taczała skierowała pytanie odnoszące się do  wypłacania dodatków 
wyrównawczych  dla nauczycieli gminnych placówek oświatowych, a mianowicie jaka będzie 
ich kwota? Ponadto radna zasugerowała, iŜ zasadnym byłoby rozpocząć pracę nad zmianą 
regulaminu wynagradzania nauczycieli, poniewaŜ wtedy moŜna by uniknąć wypłaty ww. 
dodatków. 
 
Do pkt. 8  
 

Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zb ąszynek obowi ązującej do  
końca 2020 roku, w tym informacja z wykonania wydatków  majątkowych  za 
2011 r. 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przypomniał, iŜ ww. temat został szczegółowo omówiony 
na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 18 stycznia 2012 roku. 
Uzupełnieniem informacji w powyŜszym temacie była przygotowana na sesję prezentacja 
multimedialna. 
 
Z uwagi na kłopoty techniczne Przewodniczący Rady zarządził 5 minutową przerwę. 
 
Po przerwie:  
 
Na salę obrad przybył radny Stanisław Kochanek. 
Aktualna liczba bior ących udział w obradach sesji-14 radnych. 
 
Po zakończonej przerwie wyświetlono ww. prezentację multimedialną, w której znalazły się 
informacje dotyczące inwestycji zrealizowanych w 2011 roku wraz z kosztami ich realizacji 
oraz nazwami wykonawców.  
Głos w powyŜszym temacie zabrał równieŜ Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski , 
który omówił dodatkowo szereg mniejszych inwestycji, które zrealizowano w roku ubiegłym 
na terenie Gminy, a których nie ujęto w prezentacji multimedialnej. Pan Wiesław Czyczerski  
wspomniał takŜe o planach inwestycyjnych przewidzianych na rok 2012 oraz kolejne lata. 
/Prezentacja multimedialna w ww. temacie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
 
Do powyŜszego tematu nie zgłoszono Ŝadnych uwag oraz pytań. 
 
Rada Miejska pozytywnie, jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
Do pkt. 9  
  
               Podjęcie uchwał 

a. 
 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 
uchwały budŜetowej Gminy Zbąszynek na 2012 rok (projekt nr 1). 
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XV/1/2012  
w sprawie zmian uchwały budŜetowej Gminy Zbąszynek na 2012 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XV/1/2012 w sprawie zmian uchwały bud Ŝetowej Gminy Zb ąszynek na 2012 rok  
została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu/. 
 
b.  
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (projekt nr 2). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XV/2/2012  
w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
 Nr XV/2/2012 w sprawie wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomo ści  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu/. 
 
c. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XV/3/2012  
w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
 Nr XV/3/2012 w sprawie wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomo ści  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu/. 
 
d. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
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Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XV/4/2012  
w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
 Nr XV/4/2012 w sprawie wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomo ści  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu/. 
 
e. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy na nieruchomość gruntową, 
stanowiącą własność Gminy Zbąszynek (projekt nr 5). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XV/5/2012  
w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy na nieruchomość 
gruntową, stanowiącą własność Gminy Zbąszynek.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XV/5/2012 w sprawie wyra Ŝenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzier Ŝawy na 
nieruchomo ść gruntow ą, stanowi ącą własno ść Gminy Zb ąszynek  została podj ęta 
jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt. 10  
 
 Odpowiedzi na interpelacje 
 
Odpowiedzi na pytanie radnej Haliny Taczała  udzielił Burmistrz Zb ąszynka , który 
poinformował, iŜ w dniu 10 lutego br. Rada Miejska otrzyma sprawozdanie z wypłaconych, 
jednorazowych dodatków dla nauczycieli w rozbiciu na poszczególne stopnie awansu 
zawodowego w formie pisemnej. 
Nawiązując do tematu Pan Wiesław Czyczerski  poinformował, iŜ mając na uwadze drugie 
półrocze roku 2011, na poczet dodatków uzupełniających ogółem wypłacono 52.172,26 zł 
(Ww. wydatek dotyczy dwóch kategorii zaszeregowania, a mianowicie: nauczycieli 
staŜystów- 24.525,41 zł oraz nauczycieli dyplomowanych – 27.646,85 zł  
W przypadku nauczycieli kontraktowych oraz mianowanych nie stwierdzono potrzeby 
wypłacania uzupełnień, poniewaŜ wypracowane oraz uzyskane przez nich kwoty były 
wystarczające. 
Omawiając niniejszy temat Burmistrz Zb ąszynka  szczegółowo wyjaśnił zasadność 
wypłacanych kwot (mającą związek z urlopami zdrowotnymi nauczycieli) w rozbiciu na 
poszczególne szkoły z terenu Gminy Zbąszynek. 
Podsumowując swoją wypowiedź Burmistrz Zb ąszynka  zaznaczył, iŜ suma wypłacona na 
poczet dodatków uzupełniających dla nauczycieli jest niewielka w porównaniu do kwot 
wydatkowanych na ten cel przez inne gminy.  
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Zdaniem Pana Wiesława Czyczerskiego  taki stan rzeczy to efekt dobrej współpracy 
pomiędzy dyrektorami szkół, a urzędnikami, którzy dzięki obopólnym ustaleniom stworzyli 
dobry arkusz organizacyjny placówek oświatowych, uwzględniając w nim zastępstwa 
nauczycieli dyplomowanych, nauczycielami – staŜystami co znacznie zmniejszyło koszty 
poniesionego wydatku. 
Z kolei odnosząc się do kwestii zasadności opracowania nowego regulaminu wynagradzania 
nauczycieli, Burmistrz Zb ąszynka  podkreślił, iŜ plan regulaminu jest corocznie 
opracowywany, co więcej jego elementy składowe, wpływające na wysokość wynagrodzenia 
nauczycieli nie są aŜ tak znaczące jeŜeli chodzi o generowane na ten cel koszty. 
 
Do pkt. 11  
 
Radny Ryszard Dembniak poruszył temat Centrum Kultury i Folkloru w Dąbrówce Wlkp.,  
a dosłownie rzecz ujmując zapytał: „czy w XXI wieku  projektując salę  projektant nie wiedział 
co się tam będzie odbywało, Ŝe teraz trzeba dodatkowo klimatyzację zakładać?, nie moŜna 
tego było zaprojektować zaraz na etapie projektowania?(…)” 
Radny wyraził zdziwienie faktem, iŜ tego typu inwestycja nie była ujęta w planach od samego 
początku tym bardziej, Ŝe od razu wiadomo było  do czego przeznaczona będzie znajdująca 
się w ww. centrum sala? 
Odnosząc się do powyŜszej kwestii Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, iŜ tego typu inwestycja 
była brana pod uwagę od samego początku, aczkolwiek temat ten sprowadza się do jednej 
zasadniczej kwestii, a mianowicie do pieniędzy jakimi dysponuje się w danym momencie. 
Pan Wiesław Czyczerski  podkreślił fakt, iŜ przy tego typu inwestycji juŜ na samym początku 
naleŜało przeanalizować z jakich rzeczy moŜna zrezygnować, by zmieścić się w określonej 
kwocie. Gdyby nie zrezygnowano z realizacji niektórych elementów przy tworzeniu 
niniejszego centrum, jego projekt nie zostałby w ogóle zrealizowany z uwagi na zbyt wysokie 
koszty. Z tego względu mając do wyboru dwa rozwiązania, podjęto decyzję o ograniczeniu 
kosztów. Dzięki temu na dzień dzisiejszy Centrum Kultury i Folkloru funkcjonuje na terenie 
Dąbrówki Wlkp., zaś inwestycje z których zrezygnowano na wstępie moŜna realizować na 
bieŜąco.  
Rady Jan Greczycho  po raz kolejny nawiązując do tematu dodatków do wynagrodzeń 
nauczycieli skierował pytanie odnoszące się do tego, czy w porozumieniu zawartym między 
Gminą Zbąszynek, a Powiatem nie było ustalone, Ŝe całość zeszłorocznych zobowiązań leŜy 
po stronie Powiatu? 
Odpowiedzi na pytanie udzielił Burmistrz Zb ąszynka , który poinformował, iŜ Powiat przyjął 
na siebie obowiązek pokrycia zobowiązań dotyczących jedynie  Zespołu Szkół Technicznych  
w Zbąszynku. 
Na koniec radny Wojciech Półtorak   skierował pytanie odnoszące się do budowy sali 
wiejskiej w Kosieczynie, a mianowicie czy dokumentacja projektu będzie podobna do tej  
z przebudowy centrum w Dąbrówce Wlkp.? 
Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, iŜ w przypadku tej inwestycji zmieniony został fundusz,  
a mianowicie pierwotnie projekt na budowę ww. sali został złoŜony w lokalnej grupie 
działania Regionu Kozła. Jednak z uwagi na większe moŜliwości finansowe uwzględniające 
wyposaŜenie sali projekt przeniesiono do PROW-u. Jak poinformował Pan Burmistrz 
dokumentacja odnosząca się do części technicznej sali jest dokładnie taka sama jak ta 
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złoŜona do LGD, z tym Ŝe do projektu dołączono ww. część wyposaŜeniową.  Z kolei jeśli 
chodzi o podłogę i strop, to będą one drewniane. Wentylacji i klimatyzacji póki co nie będzie.  
 
Ponadto Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, iŜ została stworzona lista osób 
chętnych na wspomniany wcześniej wyjazd do Karpacza. Poprosił radnych o pisemne 
potwierdzenie uczestnictwa bądź nie uczestnictwa w organizowanym wyjeździe. Ponadto 
przypomniał o posiedzeniach Komisji i Konwentu w miesiącu lutym, deklarując jednocześnie, 
iŜ pisemne zawiadomienia będą jak dotychczas dostarczone radnym za pośrednictwem 
poczty. 
 
Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z XIV zwyczajnej  sesji Rady z dnia 29.12.2011 r. głosowano- 
14  głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z XIV 
zwyczajnej sesji z dnia 29.12.2011 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 14 
radnych. 

Do pkt.12  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1430 zamknął  XV 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Zięba                           Agnieszka Budych                              Jan Mazur 

 

 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz Gminy 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 

 


